
 Číslo materiálu : 6/52 
Komise: Komise pro životní prostředí  

Datum :   22. 6. 2015 v 17,00 hodin, v zasedací místnosti Zemědělské správy 

Přítomni: 
 
 
Omluveni: 
 
Neomluveni: 

Josef Kraus, Milan Krčík , Iva Baláčková, Irena Jelínková, Tomáš Klail, 
Ing.Jaroslav Krejčí, Ing. Ladislav Exner, RNDr.Zdeněk Lipský,CSc., 
Jana Adamová, Jitka Zimmermannová 
Luděk Kment, Leoš Knížák, Ing.Lenka Dupalová, Ing.Jitka Doležalová, 
Martin Hlavatý  

Člen RM: Josef Kraus 

Příští jednání: 7. 9. 2015 v 17,00 hod. v zasedací místnosti Zemědělské správy, Benešova ul., 
2.patro, boční vchod 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         
Rada města Kutná Hora 
 
b e r e   n a   v ě d o m í 
 
zápis z 6. jednání komise životního prostředí ze dne 22. 6. 2015 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 
a) Na jednání byl pozván jednatel Technických služeb, Ing.Jan Jäger a odpovídal na otázky členů komise:  
Odbornost ošetření zeleně – zaměstnanci nemají odbornost, ale účastní se školení, seminářů, přednášek, 
používají příručky a dodržují zásady ořezu. Na zaměstnání odborných pracovníků TS nemá finanční 
prostředky. 
Komise kritizuje stříhání živých plotů při zónovém čištění 1x měsíčně - TS mají specifikace prací  z odboru 
OSM a podle nich se řídí. 
Reakce OSM: OSM takovouto specifikaci prací nevydalo, stříhání živých plotů by mělo obecně 
proběhnout vždy na jaře a na podzim, a další střih dle potřeby 
Náhradní výsadby – p.Klail zašle p. Jägerovi seznam, kde chybí výsadby. P.Lipský se informoval o tom, 
kdo rozhoduje o výsadbách, pokud není projekt. 
Reakce OSM: Výsadby dřevin probíhají dle uložené náhradní výsadby od odboru životního 
prostředí a následně i dle potřeby 
Sečení trávy – jsou pouze 3 plochy ve městě, které se mulčují. Ostatní plochy se musí sekat, protože si 
občané stěžují. Souhlasí se založením květinové louky. 
Reakce OSM: OSM také souhlasí se založením květinových luk, o kterých se informovalo i u jiných 
měst, která mají s tímto typem zkušenosti. Hledají se prostory, kde by šlo realizovat – pozemek 
v majetku Města Kutné Hory, přístup s technikou, … 
Náklady na jednotku sekání trávy – cca 1,60 Kč/m

2
 bez odvozu a 2 Kč/m

2
 křovinořez. Rostlinný odpad TS 

vozí do společnosti ZERS v Neškaredicích. Odpad z hnědých biopopelnic sváží MVE do AVE Čáslav.  
Zónové čistění – vše funguje dobře a není potřeba zóny měnit. 
Úklid města – v centru dobře fungují pracovníci veřejně prospěšných prací, čistí se elektrickým 
komunálním vysavačem Glutton a sváží se odpadkové koše každý den i v sobotu a neděli. TS zakoupili 
nové ekologické vozidlo s pohonem na zemní plyn určené na svoz odpadkových košů. Komise by uvítala 
více odpadkových košů po městě a paní Jelínkova doporučuje instalaci odpadkového koše se 
zásobníkem na sáčky na psí exkrementy do části Třešňovka, pod novou zástavbou rodinných domů. 
Reakce OSM: OSM prověří 
Pan Jäger nastínil záměr na vybudování zařízení pro využívání energie. Musí se zpracovat ekonomická a 
energetická koncepce. 
 
b) Pan Krčík poděkoval TS za vysekání břečťanu na zdi u kostela na Kaňku, ale měly by se ještě omladit 
kaštany na hřbitově na Kaňku. Zeď u kostela je nutno opravit, ale musí se vyčlenit finanční prostředky 
v rozpočtu města na rok 2016. 
Reakce OSM: OSM souhlasí, že je nutné opravit zeď u kostela a na příští rok se pokusí nárokovat 
finanční prostředky na její opravu. V současné době došlo alespoň k odstranění uvolněných částí. 
Byla provedena kontrola dřevin na hřbitově, přičemž bylo zjištěno, že kaštany jsou v dobrém 
zdravotním stavu a není na nich nutné provádět zásahy. Pouze na lípě za kostelem budou 
odstraněny suché větve. Dále stromořadí kaštanů v blízkosti hřbitova bude obnoveno řezem na 
„babku“. 
 
c) Jednání bylo v 18,30 hodin ukončeno a byl dohodnutý příští termín jednání na 7. 9. 2015 se zahájením 
v 17,00 hodin, v zasedací místnosti Zemědělské správy. 



3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 
 

4) Reakce rady města : 

Usnesení č. 803/15 k zápisu komise ŽP  
Rada města b e r e n a v ě d o m í  

zápis z 6. jednání komise životního prostředí ze dne 22. 6. 2015. 

 

Zapsala: Kateřina Hladíková                                       Elektronicky ověřil: Martin Hlavatý 


